
 Zápisnica č. 4 školský rok 2024/2025 

 Zo zasadnu�a Rady rodičov školy pri ZŠ Belehradská 21, Košice 

 Konanej  dňa  05.12.2024  od  17:00  hod.  v  priestoroch  Školskej  kuchynky,  pavilón  F,  ZŠ  Belehradská  21, 
 04013 Košice. 
 Prítomní:  Alexandra  Čavarová,  Iveta  Vajdová,  Peter  Takáč,  Lenka  Kiselová,  Štefánia  Pčolová,  Zuzana 
 Novysedláková,  Anna  Petrašková,  Slavomír  Čuchta,  Daniela  Geletková,  Zuzana  Forraiová,  Marián 
 Feňovčík, Marek Fedoročko. 

 Program: 
 1.  Otvorenie a návrh programu 
 2.  Aktuálny stav financií RRŠ 
 3.  Aktuálny stav na škole 
 4.  Plánované projekty na šk. rok 2024/2025 
 5.  Diskusia 
 6.  Uznesenia 
 7.  Záver 

 K bodu  1.  Zasadnu�e  Rady  rodičov  školy  (RRŠ)  otvorila  p.  Alexandra  Čavarová,  privítala  členov  RRŠ  na 
 zasadnu� RRŠ. 

 K  bodu  2.  p.  Alexandra  Čavarová  informovala  o  stave  financií  RRŠ  k  30.11.2024.  Stav  účtov  v  banke 
 bol  10  685,42  €.  V  hotovos�  v  pokladni  RRŠ  je  691,36  €.  Vyzbierané  na  ZRPŠ  za  školský  rok  2024/2025 
 bolo spolu 9 800.- € ku koncu októbra (490 x 20,- €). 

 K bodu 3.  p. riaditeľka školy Mgr. Mária Horváthová  sa nemohla zúčastniť zasadnu�a, informácie 
 poskytne na ďalšom zasadnu� RRŠ. 

 K bodu  4.  p.  Alexandra  Čavarová  a  p.  Marek  Fedoročko  informovali  RRŠ  o  plánovaných  projektoch  na  šk. 
 rok 2024/2025: 

 ●  p.  Čavarová  informovala  rodičov,  že  ku  dňu  konania  zasadnu�a  poplatok  ZRPŠ  uhradilo  514 
 rodičov  v  plnej  výške  a  označených  máme  aj  44  zahraničných  žiakov.  Konštatovala,  že  žiadosť  o 
 úhradu  poplatku  ZRPŠ  pôjde  od  januára  cez  učiteľov,  tak  ako  po  iné  roky.  Uhradenosť  nad  90%  ku 
 dňu  konania  zasadnu�a  majú  1.B,  1.C,  2.A  a  3.C,  najhoršiu  majú  8.C  na  úrovni  51%  a  9.A  na 
 úrovni 45%, ostatné triedy majú uhradenosť nad 75%. 

 ●  p.  Čavarová  informovala,  že  registrácia  prijímateľa  na  poberanie  2%  z  dane  prebehla  úspešne,  v 
 januári budeme informovať rodičov, že aj za rok 2024 nám môžu poukázať 2% z dane. 

 ●  p.  Čavarová  podala  na  MČ  žiadosť  o  dotáciu  na  Športovú  olympiádu  (750.-  €),  ktorú  nám  miestne 
 zastupiteľstvo  schválilo  v  plnej  výške  (info  p.  Fedoročko),  na  vedenie  školy  sme  poslali  dva  granty 
 Boostni  budúcnosť  (3-ročné  kurikulum  zamerané  na  rozvoj  podnikavos�  a  digitálnych  zručnos�)  - 
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 T.  podania  žiados�:  10.2.2025,  potrebné,  aby  škola  prejavila  záujem,  Zelené  oázy  2025  (podpora 
 spolupráce  a  partners�ev  na  lokálnej  úrovni  vytvárať,  obnoviť  alebo  oživiť  ekologicky  hodnotné 
 lokality  a  trasy)  -  T.  podania  žiados�:  20.1.2025,  čakáme  na  záujem  školy,  čo  by  bolo  potrebné 
 (výroba  domčekov  pre  hmyz  alebo  zvieratká,  krmidlá  pre  vtáčiky,  revitalizácia  dažďovej  záhrady, 
 výsadba  stromov,  vyvýšené  záhony  a  pod.  -  so  zapojením  žiakov  počas  vyučovania  -  hodiny 
 techniky, inštalácia by mohla prebehnúť napríklad až na Deň zeme a pod.). 

 ●  Mikuláš  -  2.stupeň  na  Mikuláša  bude  mať  vystúpenie  športového  zoskupenia  HYPE  SESH  TEAM, 
 p.  Vrábel  zabezpečil  sponzorské  ovocie  pre  cca  750  žiakov  (mandarínka).  Pred  zasadnu�m 
 prebehlo  balenie  tašiek  (1.  stupeň  -  perník,  džús  a  ovocie,  2.  stupeň  -  ovocie),  stretnu�e 
 dobrovoľníkov  na  Mikuláša  sa  dohodlo  na  PI  06.12.2024  medzi  7:30-7:45  v  školskej  kuchynke  aj  s 
 deviatakmi.  P.  Čavarová  poprosila  p.  Fedoročka,  aby  poslal  dokument,  v  ktorom  popíše  priebeh 
 zážitkovej  formy  na  1.  stupni,  aj  s  vhodnými  replikami  pre  čertov,  anjelov  a  Mikuláša,  okrem  toho 
 p.  Fedoročko  navrhol,  že  na  prvej  hodine  bude  s  p.  Puškášom  na  fotení,  aby  si  prešli  priebeh  v 
 praxi.  Dohodli  sme  sa,  že  tašky  pre  2.  stupeň  odnesieme  ráno  k  zborovni,  kde  si  ich  prevezmú 
 učitelia. 

 ●  p.  Fedoročko  informoval,  že  objednal  Chemicko  -  fyzikálne  predstavenie  pre  cca  230  žiakov.  T. 
 poduja�a 30.1.2025 - bude prebiehať predaj produktov od 0,50 € do 5,90 €/za produkt. 

 ●  p.  Fedoročko  informoval  RRŠ,  že  projekt  pitnej  fontánky  sa  bude  realizovať  na  jar  (nakoľko  mesto 
 už  poslalo  súhlasné  stanovisko  škole  a  MČ  -  tá  by  mala  zakúpiť  samotné  teleso  pitnej  fontánky 
 ešte  v  tomto  roku),  prosíme  rodičov  o  zaslanie  kontaktu  na  vodára,  ktorý  by  nám  nacenil  a 
 následne zrealizoval napojenie pitnej fontánky. 

 ●  p.  Fedoročko  informoval,  že  v  rozpočte  MČ  by  malo  byť  na  projekt  -  Letné  kino  -  vyhradených 
 900.-  €.  Budeme  sa  snažiť  získať  ďalšie  externé  zdroje  na  Letné  kino  (žiadosť  o  dotáciu  na  2. 
 polrok  od  MČ  do  10.5.  a  iné).  P.  Fedoročko  požiadal  rodičov,  aby  mu  priebežne  posielali  �py  na 
 pekné rozprávky, ktoré by sme mohli premietať, prípadne slušný �nedžerský film. 

 ●  aj  v  tomto  šk.  roku  RRŠ  požiada  o  dotáciu/grant  nadáciu  PONTIS  a  pokúsime  sa  dokončiť  prípravu 
 podkladu na grafity stenu pri S vstupe do školy (potrebné špárovať a maľovať). 

 ●  keďže  za  posledné  roky  sa  MČ  Košice-Sídlisko  Ťahanovce  nepridalo  do  zoznamu  MČ,  ktoré  sa 
 zúčastňujú  akcie  Košické  Benátky,  navrhujeme  sa  ako  škola  zúčastniť  akcie  v  roku  2025  a  pripraviť 
 plavidlo  aj  za  túto  MČ.  Iné  MČ  reprezentujú  diela  vyrobené  v  spolupráci  so  školami  v  danej  MČ  - 
 a  keďže  najak�vnejšou  školou  na  sídlisku  Ťahanovce  je  ZŠ  Belehradská  21,  tak  by  sme  mohli  v 
 januári prísť s témou, aby sme ako škola takúto loď na košické Benátky pripravili. 

 K bodu 5. 
 Diskutovali sme o prioritách práce RRŠ: 

 ●  Jeden  z  rodičov  sa  opýtal  na  opravu  tartanu,  s  ktorou  rátame  aj  v  rozpočte  -  odpoveď:  peniaze  sú 
 v  rozpočte  vyčlenené  na  projekt,  v  prípade,  že  by  bola  možnosť,  že  mesto  KE  vyčlení  peniaze  na 
 opravu  tohto  tartanu  aj  so  sanovaním  svahu  s  realizáciou  drenáže  pri  športovom  ovále  -  oprava 
 musí  ísť  cez  mesto  KE.  Aktuálne  sa  už  tartan  nedá  opraviť  lokálne.  Je  potrebná  komplexná 
 obnova  povrchu.  Riešením  by  bolo  spracovať  projekt  a  požiadať  Fond  na  podporu  športu  o 
 dotáciu na rekonštrukciu bežeckého oválu v roku 2025-2026. 
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 ●  RRŠ  vidí  potrebu  znova  osloviť  vedenie  školy  a  učiteľov  na  ak�vnu  spoluprácu,  aby  sme  vedeli 
 získavať  externé  zdroje  na  rozvoj  školy.  RRŠ  si  chce  dohodnúť  stretnu�e  s  učiteľmi  na  prelome 
 január/február 2025. 

 ●  RRŠ  vyjadrilo  potrebu  hovoriť  s  vedením  o  krúžkovej  činnos�  (záujmové  útvary  -  ZÚ)  na  škole, 
 ktorá  môže  takisto  prispieť  k  atrak�vnos�  školy  pre  rodičov  pri  zápise.  Aby  sa  dalo  nahlasovať  na 
 krúžky  a  aby  bola  viditeľná  aktuálna  obsadenosť  krúžku,  aby  boli  na  škole  krúžky,  kde  sa  dá  využiť 
 poukaz  a  aby  bolo  krúžkov  na  škole  čo  najviac  (najmä  pre  1.stupeň  -  de�  sa  nemôžu  samé 
 presúvať  napr.  do  CVČ  a  rodič  je  do  16:30  v  práci  a  nemá  koho  poveriť),  aby  sme  predbežný 
 záujem  o  určité  krúžky  alebo  typy  krúžkov  vedeli  prejaviť  už  v  máji/júni.  Aby  sme  pri  zvýšenom 
 záujme  o  pohybový  krúžok  vedeli  rodičom  vyhovieť  (športový/turis�cký  krúžok),  aby  rodičia 
 najmä  prvákov  vedeli,  čo  treba  kam  doručiť,  aby  ich  dieťa  mohlo  na  krúžok  chodiť  (napr.  nechať 
 na  vrátnici,  odovzdať  triednemu  učiteľovi,  de�čky  ešte  nevedia  odovzdať  žiadosť  vedúcemu  ZÚ)  - 
 potrebné  zverejniť  aj  na  stránke  školy  aj  na  EduPage.  Ak  majú  učitelia  záujem  robiť  krúžok,  aby 
 sme našli spôsoby ako ich realizovať (napr. pomoc a podpora od RRŠ). 

 K bodu  6.  Uznesenia  -  prítomní  členovia  RRŠ  schválili  jednohlasne,  pro�  nebol  nikto,  rovnako  sa  nikto 
 nezdržal hlasovania: 

 -  nasledujúce stretnu�e RRŠ bolo dohodnuté na štvrtok 15.01.2025 o 17:00 v školskej kuchynke na 
 prízemí v pavilóne F. 

 K bodu 7.  p. Čavarová A. sa poďakovala prítomným za  účasť na zasadnu�. 

 Zapísal:  V Košiciach 09.12.2024 
 RNDr. Mária Šimaľová, PhD. 
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